

國立臺北大學永續創新國際學院智慧醫療管理英語碩士學位學程

外籍學生申請入學資料審查要點

The Master Program in Smart Healthcare Management, ICSI, NTPU

Directions for Review of Applications for Admissions of International Students

經 110 年 04 月 21 日 109 學年度第 1 次學程會議通過

Approved at the 1st Program Meeting of AY2020 on April 21, 2021

第一條 為促進外籍學生入學審查過程公平、公開及透明化，國立臺北大學永續創新國際學院智慧醫療管理英語碩士學位學程（以下簡稱「本學位學程」）依據「國立臺北大學永續創新國際學院智慧醫療管理英語碩士學位學程會議設置要點」第二條規定，訂定本要點。

To ensure the impartiality, freedom, and transparency of reviews of the applications for admissions of international students, the Master Program in Smart Healthcare Management, ICSI, NTPU establishes the “Directions for Review of Applications for Admissions of International Students” (hereinafter referred to as the “Directions”) for the Master Program in Smart Healthcare Management (hereinafter referred to as the “Degree Program”) with respect to Article 2 of the “Directions for the Establishment of the Program Meeting of the Master Program in Smart Healthcare Management, ICSI, NTPU.”

第二條 本學位學程外籍學生申請入學資料每項以滿分 100 分計算，其審查項目及所占總成績之百分比如下：

The full score for each item in the applications for admissions to the Degree Program will be 100 marks. The review items and their percentage in the total score are as follows:

一、領域相關程度：10%；

Field relevance: 10%;

二、研究潛力：35%；

Research potential: 35%;

三、學業表現：35%；

Academic performance: 35%;

四、其他有利審查項目：20%；

Other items favorable to the review: 20%; and

五、英語能力：英語能力是否足以完成學位要求。

English language proficiency: The English language proficiency should enable a student to complete the Degree Program.

第三條 各項審查項目給分原則如下：

The scoring principles of each review item are as follows:

一、 0 - 59 分，表「不及格」；

0 – 59 marks: Fail;

二、 60 - 69 分，表「不佳」；

60 – 69 marks: Poor;

三、 70 - 79 分，表「普通」；

70 – 79 marks: Fair;

四、 80 - 89 分，表「佳」；

80 – 89 marks: Good; and;

五、 90 - 100 分，表「優秀」。

90 – 100 marks: Excellent.

第四條 外籍學生申請入學資料平均總分計算方式，係由本學位學程會議所有代表依據本要點第二條所列舉之審查項目評定分數，進行百分比權重計算後加總分數並排序之。

The average total score of the application for admissions of international students is calculated based on the score of each item stated in Article 2 rated by all representatives of the Program Meeting. The raw score of each item will be summed up and sorted according to the percentage in the total score of each item.

第五條 本學位學程得召開入學審查會議，依據外籍學生申請入學資料平均總分排序及其他未於第二條評分項目內規定之考量因素進行整體評估後，報請學校核發入學許可以及獎學金名額。

The Degree Program may hold the admission review meeting to sort the ranks of international students according to the average total score of their application for admissions and consider the factors not stated in Article 2 before making a request for approval to the school to grant the permission of admission and the vacancy of scholarships.

第六條 本要點如有未規定事宜，悉依本校、本院及本學位學程相關規定辦理。

Matters not provided for in the Directions shall be subject to related regulations of this school, college and Degree Program.

第七條 本要點經本學位學程會議通過後實施，修正時亦同。

The Directions shall be implemented after the passage of the Program Meeting. The same shall apply to the amendments thereto.